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       Protokół nr 24/20 
z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
w dniu 19 października 2020 r.  

Ad 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 
członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
kierowników oraz zaproszonych gości dokonała wiceprzewodnicząca komisji Spraw 
Społecznych Małgorzata Lipczyńska. Obrady rozpoczęto 19 października 2020 r. o godz. 
16:00, a zakończono o godz. 17:01 tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili 
rozpoczęcia obrad obecnych było 6 członków komisji (obecność członków komisji, radni 
potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja, oraz 
logowanie przez system Microsoft Teams). Poinformowała, że obrady komisji są prawomocne. 
Komisja jest przeprowadzona w trybie określonym w art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. 
o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z  
2020r. poz. 374, z późn. zm.), za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft 
Teams (w tym w siedzibie Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 
w sali konferencyjnej nr 229). Obrady odbywały się za pomocą za pośrednictwem systemu 
wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz systemu eSesja.  
W posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz eSesja 
uczestniczyło 7 członków komisji : 
Obecni: 
1. Hanna Białas 
2. Grażyna Filipowicz  
3. Elżbieta Kozakiewicz 
4. Małgorzata Lipczyńska 
5. Halina Mińczuk 
6. Ewa Odulińska -nieobecna 
7. Marek Piasecki 
8. Sławomir Wołkowiecki 
 
Ponadto w posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams 
uczestniczyli : 

1. Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle; 
2. Maja Dobber-Mrożek – zastępca kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 

Socjalnych i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu;  
3.  Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty w Kędzierzynie-Koźlu; 
4. Krzysztof Mirecki –mecenas Biura Prawnego w Kędzierzynie Koźlu, 
5.  Stanisław Węgrzyn - dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie 

Koźlu. 
6. Michał Kuś – podinspektor Wydziału Organizacyjnego. 

 
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu Nr 23 z dnia 24 września 2020 r. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Kędzierzyn -

Koźle z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego  na rok 2021.  

4. Sprawozdanie za 2019 rok z Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 
2018-2022 – (zgodnie z § 2 Uchwały Nr LII/492/18 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia  
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31 stycznia 2018 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia 
Psychicznego na lata 2018-2022). 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
Do wiadomości komisji: Zarządzenie nr 896/PMS/2020 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle  

z dnia 28 września 2020 r. w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych  
do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego. 

6. Zakończenie obrad. 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska  poinformowała,  
że wpłynęło 11 wniosków o mieszkania socjalne, które proponuje wprowadzić do porządku 
komisji.  
Podała pod głosowanie:  
Głosowano w sprawie: 
wprowadzenie 11 wniosków do porządku.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Marek 
Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Halina Mińczuk, Ewa Odulińska 
 
Kolejno wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poddała 
pod głosowanie:  
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie poszerzonego porządku obrad..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Marek 
Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Halina Mińczuk, Ewa Odulińska 
 
porządek po zmianach przedstawia się następująco: 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu Nr 23 z dnia 24 września 2020 r. 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-

Koźle  
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego  na rok 2021.  

6. Sprawozdanie za 2019 rok z Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 
2018-2022 – (zgodnie z § 2 Uchwały Nr LII/492/18 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia  
31 stycznia 2018 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia 
Psychicznego na lata 2018-2022). 

7. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.22.2020). 

8. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.23.2020). 

9. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
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przeznaczonego do najmu socjalnego - skarga wspólnoty (wniosek nr 
PMS.7143.1.25.2020). 

10. .Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.31.2020). 

11. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.33.2020).  

12. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.35.2020). 

13. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.37.2020). 

14. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.38.2020). 

15. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.42.2020).  

16. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.48.2020).  

17. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.49.2020). 

18. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
1) Zarządzenie nr 896/PMS/2020 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 28 września 
2020 r. w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego. 

19. Zakończenie obrad. 
 

Ad 3.  
Przyjęcie protokołu Nr 23 z dnia 24 września 2020 r. 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska  poinformowała, że 
projekt protokołu został przesłany radnym na pocztę elektroniczną oraz znajduje się na sali 
obrad. Nikt nie zgłaszał uwag. Zapytała, czy w tej chwili ktoś wnosi uwagi do ww. protokołu. 
Wobec braku uwag zaproponowała, aby komisja przyjęła protokół Nr 23 z dnia 24 września 
2020 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 23 z dnia 24 września 2020 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Marek 
Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Halina Mińczuk, Ewa Odulińska 
Komisja (6 głosów ,,za”) przyjęła protokół nr 23/20 z dnia 24 września 2020 r. 
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Ad 4.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2021. 
 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle udzielił wyjaśnień, iż 
funkcjonujący program jest dobry, nie było uwag ze strony organizacji pozarządowych, 
zgodnie z wymogami formalnymi ten projekt uchwały musi  co rok zostać przyjęty przez radę, 
obecnie przedstawiany projekt nie zmienił się w stosunku do poprzedniego.  
 
Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że 
przedstawiony program  musi być dobry, skoro organizacje nie wniosły uwag, otworzyła 
dyskusje w sprawie, nikt nie zgłosił się do dyskusji, wiceprzewodnicząca poddała pod 
głosowanie ww. projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2021.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Marek 
Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Halina Mińczuk, Ewa Odulińska 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 6 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały.  
 
Ad 5. 
Sprawozdanie za 2019 rok z Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 
2018-2022 – (zgodnie z § 2 Uchwały Nr LII/492/18 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 
stycznia 2018 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego 
na lata 2018-2022) (sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska otworzyła dyskusję.  
 
Radna Grażyna Filipowicz zapytała o dane wykazane przez Wydział Oświaty ze strony 12 i 13 
dot. innowacji wprowadzane w szkołach w roku szkolnym 2019, 2020. Szkoła Publiczna  Nr 9 
wprowadziła 15 innowacji, Szkoła Publiczna  Nr  11 - wprowadziła 12 innowacji, Szkoła 
Publiczna  Nr 10 wprowadziła jedną innowację.  Zapytała od czego to zależy, że w jednych 
szkołach dzieci mają wielokrotność tego co w innych szkołach, czy jest to związane z 
dodatkami motywacyjnymi dla nauczycieli, czy może w jednej szkole nauczyciele dostają 
więcej a w kolejnych mniej.  
 
Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że to nie jest tak, gdyż są realizowane założenia wynikające z tego 
programu, to nie są wszystkie zadania, gdyż są szkoły które realizują programy o charakterze 
kulturalnym, sportowym, gdyż sama innowacja nie jest formą działania edukacyjnego.  
Szkoła Podstawowa Nr 10 ma bardzo dobrą kadrę nauczycieli, którzy prowadzą ciekawe kółka 
przedmiotowe i poza przedmiotowe interdyscyplinarne, wykazują się w tej kwestii dużym 
zaangażowaniem, aż dwóch nauczycieli z tej szkoły otrzymało nagrodę Prezydenta Miasta.  
Ten wykaz jest konsekwencją pracy z dziećmi w zakresie pomocy psychologiczno-



5 
 

pedagogicznej, a wyodrębnione innowacje działają na tę rzecz. Natomiast we wielu szkołach 
działają  również inne formy działania edukacyjnego, obejmujące inne sfery swoim działaniem.  
 
Radna Hanna Biała poinformował, że jest wielka potrzeba zatrudniania psychologów  
w szkołach w całej Polsce, w celu rozwiązywania wielu oraz nowych problemów 
wychowawczych młodzieży. Lecz rozumie już duże problemy finansowe spoczywające na 
gminie na potrzeby oświaty.  
 
Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska przyznała rację 
radnej, że ten trudny okres w jakim obecnie się znaleźliśmy, będzie generował nowe problemy 
wśród uczniów i rodziców, już trzeba się  zmierzyć się z wieloma trudnymi nowymi 
problemami, nowego świata. Pomoc będzie potrzebna dzieciom, młodzieży i całym rodzinom. 
Uważa, że radna wskazała dobry problem.  
 
Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że radna Hanna Białas ma wiele racji. Wskazał, że gmina 
Kędzierzyn-Koźle przekazuje na rzecz oświaty w mieście ponad 50  % środków, są to ogromne 
środki finansowe, ale obawia się że nie wszystkie sfery będą dobrze zaopiekowanie w tym 
psychologia. Zgadza się że jest potrzeba zatrudnienia psychologów, lecz środki finansowe 
gminy są już ograniczone, ale będą szukać innych rozwiązań, bo pandemia i izolacja nie 
wpłynęła niekorzystnie na dzieci i młodzież oraz rodziców.  
 
Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że 
komisja zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie.  
 
Ad 6.  
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 
oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do 
najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.22.2020) (wniosek stanowi załącznik do nin. 
protokołu). 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska  poinformowała, że 
komisja otrzymała ww. wniosek, w którym szczegółowo opisano sytuacje, nikt nie zgłosił 
chęci do dyskusji, wobec powyższego poddała go pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.22.2020)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Marek 
Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Halina Mińczuk 
NIEOBECNI (1) 
Ewa Odulińska 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 6 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek.  
 
Ad 7. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.23.2020) (wniosek stanowi 
załącznik do nin. protokołu). 
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Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska  poinformowała, że 
komisja otrzymała ww. wniosek, w którym szczegółowo opisano sytuacje, nikt nie zgłosił 
chęci do dyskusji, wobec powyższego poddała go pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.23.2020). 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Marek 
Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Halina Mińczuk 
NIEOBECNI (1) 
Ewa Odulińska 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 6 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek. 
 
Ad 8. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego-skarga wspólnoty (wniosek nr PMS.7143.1.25.2020) 
(wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska  poinformowała, że 
komisja otrzymała ww. wniosek, w którym szczegółowo opisano sytuacje, jest to skarga 
wspólnoty na rażące zachowanie sąsiadów,  nikt nie zgłosił chęci do dyskusji, wobec 
powyższego poddała go pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego_skarga wspólnoty (wniosek nr PMS.7143.1.25.2020)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Sławomir 
Wołkowiecki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marek Piasecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Halina Mińczuk 
NIEOBECNI (1) 
Ewa Odulińska 
 
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: 
5 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  
 
 
9. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
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przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.31.2020) (wniosek stanowi 
załącznik do nin. protokołu). 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska  poinformowała, że 
komisja otrzymała ww. wniosek, w którym szczegółowo opisano sytuacje, nikt nie zgłosił 
chęci do dyskusji, wobec powyższego poddała go pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.31.2020)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Marek 
Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Halina Mińczuk 
NIEOBECNI (1) 
Ewa Odulińska 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 6 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek. 
 
Ad 10. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.33.2020) (wniosek stanowi 
załącznik do nin. protokołu). 
 
Radna Hanna Białas poinformowała, że radna Halina Mińczuk ma problem techniczny z 
Microsoft Teams, lecz działa i głosuje przez portal eSesja. 
 
Pracownik Biura Rady Miasta zaproponowała krótką przerwę w celu pomocy technicznej 
radnej Halinie Mińczuk. 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska  poinformowała, że 
ogłasza przerwę od godz. 16:27 do godz. 16:35. 
Po przerwie. 
 
Radna Halina Mińczuk przywitała członków komisji, poinformowała, że będzie uczestniczyła 
w głosowaniu, wynik przekaże informując o tym.  
 
Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska  poinformowała, że 
komisja otrzymała ww. wniosek, w którym szczegółowo opisano sytuacje, nikt nie zgłosił 
chęci do dyskusji, wobec powyższego poddała go pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.33.2020)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Marek 
Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
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BRAK GŁOSU (1) 
Halina Mińczuk 
NIEOBECNI (1) 
Ewa Odulińska 
 
 
Ad 11. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.35.2020) (wniosek stanowi 
załącznik do nin. protokołu). 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska  poinformowała, że 
komisja otrzymała ww. wniosek, w którym szczegółowo opisano sytuacje, nikt nie zgłosił 
chęci do dyskusji, wobec powyższego poddała go pod głosowanie: 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.35.2020)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Marek 
Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Halina Mińczuk 
NIEOBECNI (1) 
Ewa Odulińska 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek. 
 
Ad 12. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.37.2020). (wniosek stanowi 
załącznik do nin. protokołu). 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska  poinformowała, że 
komisja otrzymała ww. wniosek, w którym szczegółowo opisano sytuacje, nikt nie zgłosił 
chęci do dyskusji, wobec powyższego poddała go pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.37.2020)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Marek 
Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Halina Mińczuk 
NIEOBECNI (1) 
Ewa Odulińska 
 



9 
 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek. 
 
 
Ad 13. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.38.2020). (wniosek stanowi 
załącznik do nin. protokołu). 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska  poinformowała, że 
komisja otrzymała ww. wniosek, w którym szczegółowo opisano sytuacje, nikt nie zgłosił 
chęci do dyskusji, wobec powyższego poddała go pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.38.2020)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Marek 
Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Halina Mińczuk 
NIEOBECNI (1) 
Ewa Odulińska 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek. 
 
Ad 14. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.42.2020) (wniosek stanowi 
załącznik do nin. protokołu). 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska  poinformowała, że 
komisja otrzymała ww. wniosek, w którym szczegółowo opisano sytuacje, nikt nie zgłosił 
chęci do dyskusji, wobec powyższego poddała go pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.42.2020)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Sławomir 
Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (2) 
Halina Mińczuk, Marek Piasecki 
NIEOBECNI (1) 
Ewa Odulińska 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 6 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek. 
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15. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.48.2020) (wniosek stanowi 
załącznik do nin. protokołu). 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska  poinformowała, że 
komisja otrzymała ww. wniosek, w którym szczegółowo opisano sytuacje, nikt nie zgłosił 
chęci do dyskusji, wobec powyższego poddała go pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.48.2020)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Marek 
Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Halina Mińczuk 
NIEOBECNI (1) 
Ewa Odulińska 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek. 
 
16. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.49.2020) (wniosek stanowi 
załącznik do nin. protokołu). 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska  poinformowała, że 
komisja otrzymała ww. wniosek, w którym szczegółowo opisano sytuacje, nikt nie zgłosił 
chęci do dyskusji, wobec powyższego poddała go pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek nr PMS.7143.1.49.2020)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Marek 
Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Halina Mińczuk 
NIEOBECNI (1) 
Ewa Odulińska 
 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek. 
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Ad 17.  
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 

1) Zarządzenie nr 896/PMS/2020 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 28 września 
2020 r. w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego. 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. zarządzenie.  
 

2) Kolejny termin komisji został ustalony na 16 listopada 2020 r. o godz. 16:00. 
 
Ad 18.  
Zakończenie obrad. 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska podziękowała za aktywne uczestnictwo 
w posiedzeniu i o godz. 17:01 zamknęła posiedzenie Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta 
Kędzierzyn-Koźle.  
 
 
  
      WICEPRZEWODNICZĄCA KOMISJI  
 
       Małgorzata Lipczyńska (-) 
Sporządziła  
A. Dworaczek  
 

 


